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شهروند| پس از آندره آغاسی، وجدان درد سراغ یکی دیگر از چهره های 
تاریخی تنیس آمد و ماریا شاراپوا، زن شماره یک سابق و اسطوره تنیس 
زنان روسیه این رشــته با اعتراف به مصرف مواد نیروزا قبل از دوره اخیر 

رقابت های تنیس استرالیا، عملا خودش را در مظان اتهام قرار داد.
ماجرا چیست؟

ماجرا از 2روز قبل شروع شد؛ وقتی شــاراپوا از به زبان آوردن اسراری 
بزرگ، درکنفرانس خبری اش حرف زد. هیچ کس نمی توانست تصور کند 
منظور او دقیقا چیست اما وقتی برخلاف همیشه لحنی خشک به کار برد، 
دنیا شوکه شد: »قبل از دوره گذشته رقابت های تنیس استرالیا در نمونه 
آزمایش دوپینگم ماده اخیرا ممنوع شده ملدونیوم وجود داشت. به دلیل 
مصدومیت شدید ناچار به مصرف داروهای تولیدکننده این ماده شدم و 

اعتراف می کنم مرتکب اشتباه بزرگی شدم.«
محرومیت

فینالیست 10 دوره گرنداسلم های مختلف پس از این اعتراف با حکم 
اتحادیه جهانی تنیس تا 12 مارس و زمان مشخص شدن واقعیت موجود 
درباره پرونده دوپینگش، حق حضــور در هیچ گونه رقابتی را ندارد. فاتح 
ویمبلدون 2004 به مدت 10 ســال از ماده ممنوعه اســتفاده می کرده 
اما به قول خودش تا چندی قبل از ممنوع بودن ملدونیوم خبر نداشــت. 
ماریا البته ابراز امیدواری کرده فرصت دوباره ای به او اعطا شود چون اصلا 
دوست ندارد با این سن و  سال و درحال محرومیت به دوران تقریبا موفق 

حرفه ای اش خاتمه دهد. در شــرایطی که اسپانسرهایی مانند پورشه، 
با شاراپوآ قطع همکاری کرده اند، احتمال کاهش محرومیت او به خاطر 

اعترافش وجود دارد.
لزوم سخت گیری

پس از رخ دادن ماجرای اعتراف داوطلبانه شــاراپوا، اتحادیه تنیس به 
دلیل سهل انگاری در تشخیص صحیح موارد دوپینگ و واگذاری اعلام 
جرم به خود ورزشکاران تحت فشار قرار گرفته است. از طرفی چندی قبل 
نواک جوکوویچ از وجود دوپینگ در ورزش مخصوص اشراف خبر داد و 
خواهان سخت گیری بیشتری در این زمینه شد. بلافاصله پس از اظهارات، 
تحقیقات منجر به کشف چندین مسابقه آلوده به تبانی و دوپینگ طرفین 
در مسابقات بزرگ انجامید. حالا بیش از هر زمان دیگری رشته سابقا پاک 

در مظان اتهام قرار دارد.
نفر بعدی، نادال؟

آندره آغاسی، تنیسور مشــهور آمریکایی پس از پایان دوران حرفه ای 
درکتاب خاطراتش به مصرف مواد نیروزا و مخدر در روزهای بازی اعتراف 
کرد و پس از شاراپوا، انگار این شتر در انتخاب بعدی باید دم در خانه رافائل 
نادال معروف بخوابد! برنده 4 گرنداسلم دنیای تنیس از زمان ممنوع شدن 
چند ماده مورد مصرفش، دیگر حق درمان درد همیشگی ناحیه کمر از 
طریق مصرف قرص های نیروزا را ندارد و خیلی ها می گویند دلیل قهرمان 

نشدن او در 6 گرنداسلم اخیر، دوپینگ نکردنش تلقی می شود!

اعتراف اسطوره تنیس زنان:  دوپینگی ام

»وجدان درد« دردسرساز

شهروند| در پی درخواست هواداران پرسپولیس و 
نتایج نسبتا خوب این تیم در ماه های اخیر، مسئولان این 
باشگاه برای تمدید قرارداد سرمربی کروات خود دست 
به کار شدند. با این که توافق قطعی و امضای قرارداد فصل 
بعد از سوی مدیران این باشگاه تکذیب می شود اما روز 
گذشته خبرگزاری وابســته به وزارت ورزش خبر داد 
که باشگاه پرسپولیس از همین حالا خیال هوادارانش 
را برای فصل بعد بابت حضور برانکو ایوانکوویچ راحت 

کرده است.
تمدید قرارداد قطعی شد

در یک ماه اخیر بحث تمدید قرارداد برانکو ایوانکوویچ 
با پرســپولیس رنگ و بــوی جدی به خــود گرفته و 
هیچ کدام از دو طرف )برانکو و باشگاه پرسپولیس( این 
موضوع را رد نکرده اند. سرمربی کروات سابق تیم ملی 
که اواخر فصل گذشــته با حواشــی زیادی به عنوان 
جانشین حمید درخشان در پرسپولیس انتخاب شد، 
لیگ پانزدهم را با این تیم خوب شــروع نکرد و حتی 
شایعاتی مبنی بر برکناری اش نیز مطرح شد اما تحول 
عجیب سرخپوشان باعث شد تا بعد از پایان نیم فصل 
برانکو به چهره محبوب هواداران تبدیل شــود و پروژه 
تمدید قراردادش نیز استارت بخورد. به نظر نمی رسید 
این مسأله تا انتهای فصل شکل واقعی به خود بگیرد اما 
روز گذشته خبرگزاری وابسته به وزارت ورزش از امضای 
قرارداد میان این مربی کروات و ســرمربی پرسپولیس 
خبر داد، خبری که از سوی باشگاه پرسپولیس و برانکو 

تکذیب نشد.
رفتار دوگانه وزارت ورزش

وزارت ورزش که در چند سال اخیر به عنوان مخالف 
جدی کارلوس کــی روش در تیم ملی مطرح شــده، 
برعکس از برانکو خیلی جدی حمایت می کند. سرمربی 
کروات پرسپولیس که به گفته امیررضا خادم، معاون 
وزیر ورزش، توسط این وزارتخانه به مدیران پرسپولیس 
پیشنهاد شده، حمایت مســئولان را به صورت جدی 
پشت سر خود می بیند، درحالی که از نظر نتیجه هنوز 
کار خارق العاده ای در پرســپولیس انجام نداده است. 
تیم برانکو فصل قبل از لیگ قهرمانان آسیا در مرحله 

یک هشتم نهایی حذف شد؛ در جام حذفی این فصل 
نتوانســت به فینال برســد و در لیگ هم با اختلاف 6 
امتیازی از صدرنشــین در رده چهارم اســت. باید این 
را در نظر گرفت که برانکو سرمربی یک تیم باشگاهی 
است و شــاید نیازی به حمایت وزیر نداشته باشد اما 
کی روش به عنوان سرمربی تیم ملی بارها از عدم حمایت 
وزارتخانه گلایه کرده است. البته به نظر می رسد مدیران 
پرسپولیس که از سوی وزیر منصوب شده اند، کاملا با 
نظر او حتی در مســائل فنی تصمیم گیری می کنند 
زیرا یادمان نمی رود که  ســال گذشته نیز دلیل اصلی 

برکناری دایی شخص وزیر قلمداد شد. 
حرفه ای اما...

با این که رفتار باشگاه پرسپولیس در ماجرای تمدید 
قرارداد برانکو کاملا حرفه ای به نظر می آید و شــاید در 
تاریخ باشگاه پرسپولیس نیز بی سابقه باشد اما در فوتبال 
ایران با خطرهایی روبه رو اســت. از آنجایی که معلوم 
نیست برای فصل آینده همین کادر مدیریتی در باشگاه 
پرسپولیس ماندگار باشد، حتی تمدید قرارداد قطعی 
برانکو نیز نمی تواند حضور او در فصل بعد را تضمین کند. 
علی دایی که قراردادی سه ساله داشت، حتی به پایان 
 سال دوم هم نرسید اما شاید شرایط برای برانکو متفاوت 
باشد. تنها اتفاقی که می تواند ثبات نیمکت سرخپوشان 
را برای فصل بعد قطعی کند، قهرمانی پرسپولیس است. 
با توقف سرخپوشــان در 2 هفته اخیر، کار برای برانکو 
و شاگردانش سخت شده و حتی گفته می شود صدای 
اعتراض هواداران بعد از مدت ها به به و چه چه بلند شده 
است اما ســرمربی کروات معتقد است هنوز 24 امتیاز 
دیگر تا پایان باقی مانده که می تواند معادلات را بر هم 
بزند. در پایان 2 سوال برای هواداران و حتی رسانه ها به 
وجود می آید؛ نخســت این که آیا تمدید قرارداد برانکو 
مثل اتفاق مشابه در باشگاه استقلال نسبت به مهدی 
رحمتی به صورت نمایشی است یا این که واقعا از همین 
حالا ســرمربی کروات تیم فصل بعد خود را هم چیده 
است و دوم این که در صورت عدم قهرمانی پرسپولیس 
در این فصل باز هم مدیران باشــگاه از ســرمربی خود 

حمایت می کنند یا خیر.

شــهروند| کنار گذاشتن نابغه شــطرنج ایران 
که در 14ســالگی بزرگان شطرنج کشــور را مات و 
مبهوت کرده، حواشی زیادی را در یک هفته اخیر به 
وجود آورده است. تحصن خانواده غلامی مقابل درِ 
فدراسیون شطرنج باعث شد یکی دیگر از ملی پوشان 
از تیم ملی انصراف دهد تا شاید حق به حقدار برسد. 
به همین بهانه با قهرمان 14ســاله شــطرنج ایران 

همکلام شدیم.
یک روز غذا نخوردم تا حقم را بگیرم

آرین غلامــی دربــاره اتفاقات و حواشــی یک 
هفته اخیر پیرامون دعوت نشــدنش به تیم ملی به 
»شهروند« می گوید: »این کمترین انتظار من بود که 
بعد از نایب قهرمانی در مسابقات قهرمانی کشور به 
تیم ملی راه پیدا کنم اما متاسفانه مسئولان به دلایل 
نامعلوم اســم مرا خط زدند تا مجبور شویم اعتراض 
کنیم. چندباری به فدراسیون شطرنج نامه زدیم اما 
جواب درست و حسابی دریافت نکردیم تا این که به 
همراه پدر و مادرم مقابل فدراسیون حاضر شدیم و 
تحصن کردیم. در آن روز یک وعده غذا هم نخوردیم 
چون تصمیم ما بسیار جدی بود و می خواستیم جواب 
قانع کننده ای بشــنویم.« وی دربــاره این که گفته 
می شود یکی دیگر از ملی پوشــان به نفع او انصراف 
داده، می افزاید:  »مســعود مصدق پور که از دوستان 
من محسوب می شود چون در رقابت های قهرمانی 
کشور هشتم شده بود، خودش به خاطر این که مرا 
دعوت نکرده بودند، انصراف داد. البته مردانگی کرد و 
شاید وظیفه فدراسیون بود که حق را به حقدار بدهد. 
هنوز چیزی به صورت رسمی اعلام نشده که من به 
تیم ملی دعوت شده ام اما تماسی از سوی مسئولان 
فدراسیون داشتم که گفتند نام من برای مسابقات 

قهرمانی آسیا رد شده است.«
نمی دانم مشکلشان با من چیست

نوجوان شــطرنج باز ایرانی در پاسخ به این سوال 
که دلیل رفتار مســئولان فدراسیون را چه می داند،  
خاطرنشان می کند: »باور کنید خودم هم نمی دانم 
چرا این اتفاقــات رخ می دهد. من در  ســال جاری 

علاوه بر این که در قهرمانی بزرگســالان کشور دوم 
شدم، در رقابت های زیر 14 سال آسیا قهرمان شدم 
و در رقابت های جهانی یونان نیز به عنوان ســومی 
دست یافتم. امسال توانستم استاد بین المللی شوم 
و درواقع  سال بســیار خوبی را پشت سر گذاشتم اما 
نمی دانم مشکل از کجاست. حتی سرمربی تیم ملی 
نیز به کنار رفتن من اعتراض کــرده بود اما کمیته 
فنی تصمیم گیرنده اســت.« غلامی درباره واکنش 
فدراســیون به تحصن او و خانــواده اش مقابل درِ 
فدراسیون می گوید: »واکنش خاصی نداشتند و فقط 
شنیدم که می خواهند مرا به کمیته انضباطی ببرند 
و با من برخورد کنند. امیــدوارم این اتفاق رخ ندهد 
چون من فقط به دنبال گرفتن حقم بودم و اگر امسال 
نتوانم به مسابقات قهرمانی آســیا بروم، برایم گران 
تمام می شود. فقط امیدوارم دیگر مرا اذیت نکنند و 

بگذارند که من روی شطرنج تمرکز کنم.«
4 سال است مربی ندارم

وی در رابطــه با رویارویی اش با بزرگان شــطرنج 
نظیر احسان قائم مقامی که سنی چند برابر او دارند، 
می افزاید: »آنقدر تمرین کردم و در مسابقات مختلف 
شــرکت کردم که دیگر از هیچ کس نمی ترســم. 
البته اســترس دارم و می دانم که کار سختی است 
با باتجربه تر از خــودم رقابت کنم اما اگر بترســم، 
هیچ وقت موفق نمی شــوم. شــطرنج هم رشته ای 
اســت که سن و  سال نمی شناســد. همین احسان 
قائم مقامی در رقابت های امسال که من دوم شدم،  به 
مقام چهارمی رسید.« قهرمان 14ساله شطرنج ایران 
و آسیا در پایان درباره کمبودهایش برای پیشرفت در 
این رشته می گوید:  »پدر و مادرم در این راه مرا بسیار 
کمک کردند و به همین دلیل دوســت دارند مرا در 
بالاترین سطح ببینند. من 4 سال است که بدون مربی 
به کار خودم ادامه می دهم اما مشکلی ندارد و سعی 
می کنم در هر شرایطی تمرکز خودم را حفظ کنم. 
البته در سال های قبل هم یکی، دو بار این اتفاق رخ 
داده بود که مرا از تیم ملی خط زدند اما امیدوارم دیگر 

این اتفاقات تکرار نشود.«

تمدید قرارداد برانکو و سوال هایی که به وجود آمد

تبعیض در عین حرفه ای گری
گفت وگوی »شهروند« با نابغه 14ساله شطرنج ایران 

برای گرفتن حقم هر کاری می کنم

رویای بزرگان برای حضور درجمع 8 تیم برتر

آبی ها روی خط آتش
شهروند| درچلسی، بهترین ها آتش می گیرند تا 
از خاکسترشان افسانه موقتی متولد شود و حداقل در 
سال های اخیر همیشه موقت ها، آرزوی صاحبان برج 
عاج را تا آستانه تحقق پیش برده اند. اگر آورام گرانت 
مطلقا گمنام بلافاصله پس از اخراج اول مورینیو از 
چلســی، آرزوی دیرینه آقای خاص را با حضور در 
فینال لیگ قهرمانان برآورده ســاخت، این بار گاس 
هیدینک در دومین دوره مربیگری موقت در لندن، 
رویای رســیدن به استانداردهای شکست ناپذیری 
آرسنال 2004 را به نمایندگی از مورینیو آن هم در 
نخستین ماه های دومین اخراج آقای خاص به مرز 
واقعی شدن رسانده اســت! چلسی شکست ناپذیر 
هیدینک امشــب در استمفورد بریج، باید شکست 
2 بر یک دوررفت یک هشــتم  نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا در خانه پاری ســن ژرمن را جبران کند. رقبای 
ثابت مراحل حذفی 3 فصــل اخیر لیگ قهرمانان، 
این بــار سرســخت تر از 2 دوره قبلــی در لندن به 
میدان می روند. نه پاری ســن ژرمن به اندازه مرحله 
یک چهارم نهایی 2 فصل پیش در موضع قرار دارد 
و نه چلسی مثل مرحله یک هشتم نهایی فصل قبل، 
حداقل در اروپا،  سهل انگار است. زوما، کاستا و تری، 
غایبان چلسی هستند و متوئیدی همراه پاستوره، 
وراتی و آئوریه محروم شده ازسوی باشگاه پاریسی، 
توان همراهی میزبان را ندارند. فلیکس بریش آلمانی 
به کمک لوپ و بورش، تیــم داوری رقابت بزرگ را 

تشکیل می دهند.
نکات آماری

 چلســی در 10 دوره از 13 دوره اخیر به عنوان 
تیــم اول از مرحله گروهــی لیگ قهرمانان صعود 
کرده است./  چلســی در 4 تجربه ضربات پنالتی 
در لیگ قهرمانان 3بار باخته اما با تنها پیروزی اش، 
تنهــا قهرمانی یــک تیــم لندنــی در تاریخ جام 
باشگاه های اروپا و لیگ قهرمانان را رقم زده است!/  
پاری سن ژرمن درمرحله یک چهارم نهایی 3 دوره 
اخیر لیگ قهرمانان حاضر بوده است./   هریک از 5 

رویارویی اخیر 2 تیم با گل همراه شده است. 
بازی زودهنگام

در دیگر بازی شــب دوم دور برگشــت مرحله 
 یک هشــتم  نهایی لیگ قهرمانان اروپا از ســاعت
30: 20 به وقــت تهران، زنیــت در خانه از بنفیکا 
پذیرایی می کند. برگزاری بازی در روســیه، دلیل 
زودهنگام برگزارشدن این رقابت درمقایسه با زمان 
معمول لیگ قهرمانان )15: 23( اســت. بنفیکا در 
بازی رفت، 10نفره یک بر صفر میهمان روس خود 
را برد و حالا در یک قدمی رسیدن به مرحله  ای است 
که آخرین بار در فصــل 2006-2005 تجربه کرد؛ 

یک چهارم  نهایی!

رقابت

تیتر بازی

  با اعلام نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال، یک 
مربی آلمانی  سال آینده برای برعهده گرفتن هدایت 

تیم ملی بانوان به تهران سفر می کند.
  با اعلام پزشک پرســپولیس کمندانی و خالقی 
غایبان این تیم در بازی با صبا هستند و کامیابی نیا 

و عالیشاه به این بازی می رسند.
  بعد از انصراف ثامن الحجج از بازی رده بندی لیگ 
والیبال، شهرداری ارومیه نیز از بازی برگشت انصراف 

داد.
  باشگاه ذوب آهن اعلام کرد که کشور تاجیکستان 
را برای میزبانی از بازی های این تیم مقابل نمایندگان 

عربستان در نظر گرفته است.
  ماســیمیلیانوآلگری، ســرمربی یوونتوس برای 
دومین بار به عنوان سرمربی برتر سری  A انتخاب 

شد.
 نیکو کواچ، ســرمربی پیشــین تیم ملی فوتبال 
کرواسی جانشین آرمین فه در اینتراخت فرانکفورت 

شد.
  لیگ برتر جودو باشگاه های کشور با قهرمانی تیم 

پاس خراسان رضوی به پایان رسید.

اینفانتینو: با عرب ها بیگانه نیستم، همسرم لبنانی 
است

ترکی: یک روز استقلالی ام، یک روز پرسپولیسی!
بنا: مردم از من و خادم مــدال طلا می خواهند، نه 

روحانی و گودرزی
برهانی: اگر مصاحبــه می کردم، بیشــتر بازی 

می کردم
زیدان: اگر می خواهید رونالدو را هو  کنید، من را هم 

هو کنید!

سرقت دســتکش های معروف عابدزاده| 
دستکش هایی که احمدرضا عابدزاده در جام جهانی 
1998 فرانسه به دست داشــت، به سرقت رفته و 
اخیرا در یک مزایده به فروش گذاشــته شده است. 
عابدزاده در این باره می گوید: »حدود 4 ســال قبل 
یک ساک سرمه ای رنگ من به سرقت رفت که این 
دستکش ها و وسایل ورزشی دیگر داخل آن ساک 
بود؛ حالا می بینم که یک سوءاستفاده گر می خواهد 
این دستکش ها را بفروشد. من او را حلال نمی کنم 

و از مردم هم می خواهم این دستکش ها را نخرند.«
تهدیــد تراکتور به کناره گیــری از لیگ  
قهرمانان| باشگاه تراکتورســازی تهدید کرد در 
صورتی که مشــکلات مالی اش رفع نشود از لیگ 
قهرمانان آســیا کناره گیری خواهد کرد. ســعید 
عباســی، مدیرعامــل تراکتورســازی در این باره 
می گوید: »حضور در بازی های آسیایی 2 میلیارد به 
هزینه های فصل جاری ما اضافه کرده است. پولی که 
از فدراسیون به ما داده نمی شود؛ حق پخش هم که 
نداریم. همین حالا برای حضور در ازبکستان مشکل 

داریم و پول بلیت نداریم. خوشا به غیرت شان.«
سفر عجیب استقلال به سوئد| تیم فوتبال 
استقلال اوایل فروردین ماه برای برگزاری یک دیدار 
دوســتانه با تیم  هاماربی راهی سوئد خواهد شد. با 
اعلام لیست همراهان استقلال در این سفر مشخص 
شــد حنیف  عمــران زاده و آرش برهانــی به دلیل 
ممنوع الخروجی و خسرو حیدری و یعقوب کریمی 
به دلیل مصدومیت به ســوئد نمی روند. با توجه به 
برگزاری اردوی تیم ملی احتمالا ابراهیمی، کریمی، 
مجیدی و انصاری نیز باید به شــاگردان کی روش 
اضافه شوند. این که چرا اســتقلال بدون این تعداد 

بازیکن خود به سوئد می رود، جای سوال دارد.
دبیر هیأت  دولت، ادعــای وزارت ورزش را 
تایید کرد| در پی اظهارات اخیر رئیس کمیته ملی 
المپیک مبنی بر تصویب اساسنامه فدراسیون فوتبال 
در هیأت دولــت وقت در تاریخ 26 مــرداد 1386، 
محسن حاجی میرزایی، دبیر هیأت دولت یازدهم 
به این موضوع واکنش نشان داد. او در این باره گفت:  
»مصوبه هیأت وزیران زمانی معتبر و متقن است که 
امضای معاون اول ریاست جمهوری را داشته باشد. 
مصوبه در نامه و ســایت وجود نــدارد بلکه باید در 
روزنامه رسمی کشور منتشر و البته با امضای معاون 
اول ریاست جمهوری ابلاغ شود. اگر چنین مصوبه ای 
وجــود دارد، آقایان آن را ارایه دهنــد تا ما هم آن را 

ببینیم چون چنین چیزی وجود خارجی ندارد.«

 صرفا جهت اطلاع!

 گفت وگو با عزیزالله محمدی
رئیس اتحادیه فوتبال 

 حضورم در انتخابات فدراسیون
قطعی نیست

شــهروند| رئیس 
سابق سازمان لیگ برتر 
که چند ســالی است 
باشــگاه های  اتحادیه 
کشور را راه اندازی کرده، 
برای بار دوم قصد دارد 
خودش را به عنوان یکی 

از نامزدهای انتخابات فدراسیون فوتبال برای کسب 
کرسی ریاست این فدراسیون معرفی کند، اگرچه 
حضورش در انتخابات با شــروطی همراه است. در 
ادامه گفت وگوی »شهروند« را با عزیزالله محمدی 

می خوانید: 
  چنــد روزی بیشــتر به پایــان ثبت نام از 
کاندیداهای فدراسیون فرصت باقی نمانده، شما 

قصد ثبت نام را دارید؟
درحال بررســی شرایط هســتم و هنوز تصمیم 
خاصی نگرفتم. فکر می کنــم تا روز جمعه تصمیم 
نهایی را بگیرم و شاید شنبه در انتخابات ثبت نام کنم.

  اما شــما اعلام کرده بودید که حضورتان به 
ثبت نام کفاشیان بستگی دارد!

بله، همین طور است. من از قبل این را اعلام کردم 
چون از نظر من وقتی کفاشیان شرکت می کند، سایر 
کاندیداها دارای کمترین شانس هستند. البته من 
تقریبا ثبت نام کردنم برای انتخابات قطعی است اما 
این که شرکت کنم یا خیر را به آینده موکول می کنم. 
به نظرم کفاشیان نیز قطعا ثبت نام می کند اما شاید تا 
2ماه دیگر اتفاقاتی رقم بخورد که یا او شرکت نکند 
یا من. فعلا به صورت قطعی نمی توان درباره چیزی 

صحبت کرد.
  درچند روز اخیر بحث اساسنامه فدراسیون 
فوتبال داغ است. شما در  سال 90 که اصلاحات 
اساسنامه انجام شــد، به عنوان نایب رئیس در 
فدراسیون حاضر بودید اما گفته می شود این 

اصلاحات اصلا علنی نشده است؟
درباره  سال 86 شائبه هایی وجود داشت که چند 
روز قبل کیومرث  هاشمی اسنادی رو کرد و مشخص 
شد که اساسنامه در سال 86 به تصویب هیأت دولت 
رسیده است. درباره  سال 90 هم فکر نمی کنم بحث 
زیادی وجود داشته باشد و اگر هم علنی نشده، طبق 

اساسنامه پیش رفته ایم.
   اما در اساسنامه آمده است که باید اصلاحات 
روی سایت فدراســیون قرار گیرد و به اطلاع 

عموم برسد!
آن دوره هم من گفتم که اصلاحات اساسنامه از 
نظر من باید به هیأت دولت هم برود و تصویب شود. 
با این حال گفتند این اصلاحیه طبق همان اساسنامه 
نیازی به تصویب ندارد اما این که چرا به اطلاع عموم 
نرسیده را نمی دانم. فکر نمی کنم اقدام غیرقانونی رخ 
داده باشد اما در هرصورت هر اتفاقی هم که افتاده، 
دیگر الان موقعش نیست که درباره آن بحث شود. 
الان انتخابات پیش رو مهم و کلیدی است و نباید به 

این حواشی توجه کرد.
  شما 4 سال پیش نیز کاندیدای ریاست شدید و 

قطعا تجارب خوبی به  دست آوردید.
بله، 4 سال قبل برایم تجربه شد اما دیگر به گذشته 
فکر نمی کنم. الان هم برنامه های زیادی برای حضور 
در انتخابات دارم اما مهم این است که فضا برای حضور 
من و امثال من فراهم باشد. باید تا چند روز آینده و 
حتی ماه های آینده صبر کنید تا همه چیز مشخص 

شود.
   در آخر از وضع اتحادیه باشــگاه های فوتبال 

کشور هم بگویید؟
در اتحادیه به دنبال گرفتن حق باشگاه ها هستیم 
و هر روز پیشکسوتان و مدیران زیادی به ما مراجعه 
می کنند. ســعی کردیم که در راه کمک به فوتبال 
کشــور گام برداریم و امیدوارم این موضوع کاملا جا 

بیفتد. 

آقای رئیس
ستون ثابت  

      چهارشنبه ها

شهروند| این روزها همه  بخش های ورزش کشور یک درد مشترک 
دارند؛ بی پولی. درشرایطی که فقط چند ماه به رقابت های المپیک باقی 
مانده، فدراسیون های مدال آور فریاد خود را به گوش مسئولان ارشد 
کشور هم رســاندند و از طرف دیگر هیأت های ورزشی و باشگاه های 

فوتبال نیز بارها اعتراض خود را به این مسأله بیان کردند.
ادامه جنجال های کشتی

اگرچه فدراسیون هایی مانند وزنه برداری، تکواندو و... هم از بی پولی 
می نالند اما رســول خادم به عنوان رئیس فدراسیون کشتی پیشتاز 
است. خادم روز گذشته دومین نامه خود را نیز به دکترحسین روحانی، 
رئیس جمهوری نوشت و در آن بابت مشــکلات گلایه کرد. او حتی 
درنامه دوم خود آورده است که » می گویند رئیس جمهوری توجهی 
به ورزش ندارد« تا شاید بتواند در آستانه المپیک پولی برای مجموعه 

تحت امر خود دست وپا کند.
پاسخ به خادم

صحبت های رســول خادم درباره مشکلات درنهایت پاسخ وزارت 
ورزش را درپی داشــت. مســئولان این وزارتخانه در اقدامی جالب 
ریزدریافتی های فدراسیون های ورزشی در  سال 94 را منتشر کردند 
که براین اساس فدراسیون کشتی بیشترین دریافتی را داشته است. 
طبق اعلام وزارت ورزش این فدراسیون در ابتدای  سال 94، 77 میلیارد 
و820 میلیون تومان دریافت می کرده که در  ســال جاری 10 درصد 
از این بودجه )مانند همه فدراسیون ها( کسر شده است. از این مبلغ 
64 میلیارد و550 میلیون تومان به حســاب فدراسیون واریز شده و 
5 میلیارد و488میلیون تومان باقی مانده است که تا پایان  سال پرداخت 
می شود. وزارت ورزش همچنین اعلام کرده دریافتی کشتی از فوتبال 

و والیبال هم بیشتر بوده است.
آب پاکی روی دست باشگاه ها

درشرایطی که باشگاه ها و هیأت های ورزشی نیز بابت عدم حمایت 
ازســوی دولت گلایه دارند، امیررضا خادم، معــاون پارلمانی وزارت 
ورزش آب پاکی را روی دست هیأت های ورزشی و باشگاه ها ریخت. 
خادم اینگونــه موضع وزارت ورزش را مطرح کــرد: »وزارت ورزش و 
جوانان با کمبود منابع مالی مواجه است، از این رو باشگاه ها و هیأت های 
ورزشی باید برای جذب منابع مالی غیردولتی تلاش کنند. درچنین 
شــرایطی باید زمینه ورود بخش خصوصی برای سرمایه گذاری در 
ورزش را بیش ازپیش فراهم کنیم. ازســوی دیگر، حمایت از بخش 
خصوصی در ورزش بسیار مهم اســت؛ باید با اتخاذ تدابیری بخش 

خصوصی سرمایه گذار در  ورزش مورد حمایت قرار گیرد.«

وزارتخانه آب  پاکی را روی دست ورزشی ها ریخت

پول نداریم، از بخش خصوصی کمک بگیرید

 از رقابت با نفراتی که چندبرابر من سن دارند، نترسیدم وزیر نشان داد علاقه اش به ایوانکوویچ، بیشتر از کی روش است


